	Application for Nomination for Board of Directors


	طلب ترشح لعضوية مجلس الإدارة

	Reference is made to the Ordinary General Assembly Meeting for B Investments Holding S.A.E., on Sunday, June 9, 2024 at 4:00 pm. 
As the agenda includes electing the new board members of the company. Accordingly, I [*], [*] national, the owner of a number of [*] shares of B Investments Holding, would like to nominate myself to be selected as a new board member to the company for the new duration.

I acknowledge that there were no court decisions issued against me imposing a felony or misdemeanor involving moral turpitude or any of the sanctions stipulated in Articles (89) from (95) to (100) and from (162) to (164) and from (177) to (180) and of Law No. 159 of 1981 and no penalty have been imposed against me from the Financial Regulatory Authority.
I further acknowledge to submit all documents that the company may request to be submitted to the relevant administrative authorities in the event of my election as a member of the Board of Directors.
Shareholder name: 
Signature:
Date:
	بالإشارة إلى الجمعية العامة العادية لشركة بى إنفستمنتس القابضة ش.م.م والذي تقرر انعقادها، وذلك يوم الأحد الموافق 9 يونيو 2024 في تمام الساعة الرابعة عصرا.

وحيث ان من ضمن جدول أعمال الجمعية انتخاب أعضاء مجلس الإدارة الجديد للشركة، لانتهاء مدة عضوية المجلس الحالي، فإنني [*]،[*] الجنسية، المالك لعدد  [*] سهم من أسهم شركة بى إنفستمنتس القابضة، ارغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة لمدته الجديدة.
واقر بأنه لم يصدر ضدي أحكام قضائية بعقوبة جناية أو جنحة مخلة بالشرف أو بعقوبة من العقوبات المنصوص عليها في المواد (89)، ومن (95) إلى (100) ومن (162) إلى (164) ومن (177) إلى (180) من القانون رقم 159 لسنة   1981 ولم يصدر ضدي عقوبة أو جزاء من الهيئة العامة للرقابة المالية.
واقر بتقديم كافة المستندات التي قد تطلبها الشركة لتقديمها الي الجهات الإدارية المعنية في حال انتخابي كعضو مجلس إدارة.
اسم المساهم:  علاء الدين حسونه محمود سبع
التوقيع:
التاريخ: 


